
Bestyrelsesmøde  Bymosevej Ungdomsboliger 12/11-2024 

Tilstedeværende: 
- Alexander, Line, Bjarke, Emilie 
 
Valg af ordstyrer: 
- Emilie 
 
Godkendelse af referat og dagsorden: 

- Ja 
 
Bestyrelsens fremtid:  

- Bjarke stopper i bestyrelsen, Alexander, Line og Emilie fortsætter indtil næste 
afdelingsmøde, og hvis ikke der kommer nye medlemmer ind, ophører bestyrelsen. 

- Emilie overtager posten som repræsentantskabsmedlem, Alexander bliver suppleant. 

- Bestyrelsen ønsker at få klargjort, hvilke arbejdsopgaver den er ansvarlig for og på 
hvilket grundlag, herunder fx webredaktør – Line kontakter Claus og Lejerbo. 

 
Ryste-sammen i bestyrelsen:  

- Brætspilscafé og spisning den 23/11 
 
Budget:  

- Bestyrelsen har ikke brugt forfærdelig mange penge i år, dette skyldes bl.a. at der har 
været manglende opbakning fra beboerne til vores arrangementer. Vi afventer om 
julefrokost bliver relevant. 

 
Driften:  
- Det er svært at have et samarbejde med den nye drift. Når man sender mails, får man 
som oftest kun svar på dele af mailen.  
- Driftschefen, John, er blevet opsagt fra sin stilling grundet samarbejdsvanskeligheder. 
Han er fritstillet og administrationen vil fremlægge en plan hurtigst muligt.  
 
Brætspilsaften: 

- Bestyrelsen afholdt en brætspilsaften for alle beboere. Der kom kun to beboere, men 
dog kom der nogen. 

 
Julefest: 
- Drøftes på næste møde. 
 
Eventuelt:  
- Oprydning i Facebook-gruppen – Line og Emilie mødes den 20/11 
- Nyt møde – den 10/12 


